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1. Welkom:  
 
De voorzitter van de sportraad verwelkomt alle leden.   
 
2. Goedkeuring / opmerkingen verslag en advies :   
     
Geen opmerkingen  
 
3. Verplichting AED toestel binnen de clubs.   
 
Vanuit de gemeente is er met betrekking tot het bovenvermelde onderwerp een bevraging 
geweest naar de welzijnsdienst. Deze stelt dat er binnen de 6 minuten heen en terug in een rechte 
lijn noodzakelijk moet zijn naar toegankelijk/timing locatie ADR toestel en voetbalveld. De 
gemeente is dus van mening dat voldoen is aan deze richtlijn en er dus geen ADR toestel 
geplaatst moet worden aan de kantine van de voetbalclub Ksk Kasterlee. Deze is geplaatst aan de 
ingang van de sporthal.  
 
4. Extra Toelichting oplaadpunten fietsenstalling. 
 
De fietsenstalling aan de locatie AC Lichtaart en Fc De kempen zal via een project later worden 
ingeplant. De clubs zijn hiervan in kennis gebracht.   
 
5. Advies meerjarenplan.  
 
De voorzitter zal dit advies opmaken en bezorgen aan de betrokken diensten . Vanuit de 
sportraad is de aangereikte informatie onvoldoende om deze objectief te beoordelen. De leden 
van de sportraad vragen dan ook om het masterplan Molenstraat volledig beschikbaar te stellen 
inclusief de details. 
 
6.  Verlichting sportveld Ksk Kasterlee.  
 
Voetbalclub Ksk Kasterlee heeft een offerte laten opmaken om de oude ( 30 jaar ) verlichting te 
vervangen door nieuwe led verlichting. Voetbalclub Ksk Kasterlee kan momenteel geen nieuwe 
verlichtingstoestellen aankopen van het type dat zij nu gebruiken. De reden hiervoor is dat deze 



niet meer beschikbaar zijn en ook niet meer mogen verkocht worden. De nodige bewijslast is 
beschikbaar gesteld bij de offerte. Ksk Kasterlee wilde door de aankoop van enkele nieuwe 
verlichtingsarmaturen anticiperen op eventuele defecten.        
Gezien dit gegeven is er dus de noodzaak gekomen om de verlichting te vernieuwen. Vanuit de 
gemeente ( bestuur )  is op de vraag ter vernieuwing verlichting negatief geantwoord. Zij zien de 
dringende noodzaak hiervan niet in. Ksk Kasterlee begrijpt deze redenering niet. De 
infrastructuursubsidies die sinds dit jaar zijn afgeschaft konden in het verleden hiervoor gebruikt 
worden. Als club kunnen we niet meer anticiperen op vernieuwingen en verbeteringen . Zo zijn 
we al club verplicht om hoge energiekosten te blijven betalen door het gebruik van deze oude 
verlichting en dat we altijd zullen moeten wachten tot er een lamp defect gaat. Deze zou dan wel 
hersteld worden door de gemeente maar over welke timing spreken we dan. Als sportclub is het 
niet mogelijk om zonder verlichting te vallen naar wedstrijden/trainingen toe. Deze 
verlichtingsinstallatie is vergund via een officiële bouwvergunning.  
 
7. Varia punten:  
   
Tijdens de verlofperiode zijn er verschillende ( +- 5000 )  scouts gehuisvest geweest in de Hoge 
Rielen . Tijdens het verblijf in Kasterlee zijn er geen noemenswaardige incidenten geweest wat 
als zeer positief is ervaren door de bewoners van Kasterlee.  
 
Voor de uitbating van de kantine Tielenhei zal er een nieuwe zoektocht starten gezien het vertrek 
van de huidige uitbaters.  

 
Tijdens het overleg op de locatie van Ksk Kasterlee op 20/04/2022 is er een bezoek aan 
het grasveld dat momenteel in gebruik is door de hondenschool als parking.                 
Alle aanwezige vertegenwoordigers zijn het er over eens dat ( gezien de grote 
oppervlakte ) de vraag vanuit Ksk Kasterlee naar extra grasveld verantwoord is. De 
voorzitter van de sportraad wenst dan ook in het verslag op te nemen dat de sportraad 
unaniem adviseert om 3/4 van de oppervlakte beschikbaar te stellen voor de voetbalclub 
Ksk Kasterlee. Vanuit de vertegenwoordigers van de gemeente zal dit besproken worden 
op de komende gemeenteraad.    

 
De schepen van sport heeft via mail een antwoord gekregen voor het mogen gebruiken maken 
van een gedeelde van de parking hondenschool. Het antwoord was duidelijk nee. 
 Ksk Kasterlee blijft vragende partij om een extra grasveld zodat er een permanent training / 
wedstrijdveldje voor de allerkleinste kunnen voorzien worden en vraagt om dit bij de volgende 
huurovereenkomst bespreekbaar te maken.  
 
Verschillende bermen langs de parkings vb.  ( van Fc De Kempen ) worden niet stelselmatig 
gemaaid wat voor hoog onverzorgd onkruid zorgt. Dit is een onderdeel van Natuurwerk dat 
momenteel bezig is om er voor te zorgen dat de natuur terug in zijn oorspronkelijke staat kan 
gebracht worden.       
 
 
8. Varia punten lopende . 
 

- Er is nog geen duidelijkheid wat er gaat gebeuren met de infrastructuur van de 
Molenkring. Wat met de container, wie komt er mogelijks in de gebouwen, enz… De 
gemeente onderzoekt alle mogelijke opties hiervoor . 
Momenteel is men vanuit de gemeente alles in kaart aan het brengen. Voorbereidende 
gesprekken met verschillende geïnteresseerde clubs zijn lopende.  



De voetbalvelden van de Molenkring gaan naar Fc De Kempen. Tijdens de 
voorbereidingen ( juli en augustus ) mag Ksk Kasterlee deze velden gebruiken onder de 
zelfde condities zoals in het verleden .   

 
Momenteel is er een wending in dit dossier m.b.t. het gebouw. Gezien de specifieke 
technische ingrepen die er nodig zijn en de daaraan verbonden extra kosten is het idee 
ontstaan om het gebouw op te  vormen tot een shelter…. Een mogelijke nieuwe kandidaat 
voor het gebouw is AC Lichtaart gezien deze vereniging ook interesse in het gebouw 
heeft…  

        - Infrastructuur subsidies  (125 000 € / jaar ) voor sport.  
 

Ksk Kasterlee is bezig met de opmaak van een dossier om het veld naast de sporthal te 
vervangen naar een kunstgrasveld . Om dit gegeven te financieren zal er getracht worden 
om met  ( meerdere ) club(s) samen te werken. Het zou hier gaan om een trainingsveld en 
geen officieel wedstrijdveld. Ksk Kasterlee blijft vragende partij. ( offerte werd 
overgemaakt )   
 

- Het gesloten laten van de toegangspoorten tussen het C en D voetbalveld bij Ksk 
Kasterlee blijft dode letter voor de hondenvereniging. Coronamaatregelen die de 
voetbalclub wil toepassen ( ouders niet meer samen groeperen tijdens trainingen )   
kunnen niet afgedwongen en gegarandeerd worden.   
Voertuigen van de hondenclub rijden tussen de velden wat een gevaar is voor 
aanrijdingen. Als voetbalclub blijven we het onverantwoord vinden dat er voertuigen 
passeren tijdens trainingsmomenten van jonge spelertjes. De vraag is ook hier om dit 
bespreekbaar te maken door de gemeente.  

        
 
Een volgend overleg zal plaatsvinden op  07/11/2022 in Tielenheide.  
 
Einde vergadering: 21.45 u 
 
De secretaris         De voorzitter 
Cnaepkens Dominique       Johan Bienens 


